
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

COMPLETARE LA PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE DIN DATA DE
24.08.2021

  Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  hotărârii  Consiliului  Local  al  Sectorului  6,
nr. 197/2017 privind efectuarea operațiunilor de ridicare, transport și depozitare a vehiculelor
care  îngreunează  activitatea  operatorilor  de  salubrizare,  efectuarea  lucrărilor  de  utilitate
publică, precum și intervenția organelor abilitate în situațiile de urgență pe raza administrativă
a sectorului 6.
.........................................................................................................................................................

Dl  Pană Traian,  consilier local :  Multumesc,  d-le  presedinte! Cred că cel  mai  bine
pentru un răspuns tehnic, ar putea să mi-l dea, la ceea ce transmit, din partea A.D.P.D.U.. Deci,
interpelarea este mai mult către ADP, că este parte tehnică, eu eram preşedinte de şedinţă în 2017
când a fost aprobat H.C.L. nr. 197 şi aş dori să ştiu dacă urmăreşte cineva din partea ADP-ului,
ca să-mi poată da un raspuns.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  Sectorului  6: Vă rog formulaţi şi cu siguranţă veţi primi
un răspuns.

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Ok.  Sunt  mai  multe  probleme.   Prima,  apare  o
contradicţie  între  documentele  suport,  între  Nota  de  fundamentare,  Raport  de  Specialitate,
Referat de aprobare şi art. 2 alin. (1) din acest H.C.L. nr. 197, unde este trecut spațiul deţinut
de…

Mulțumesc, d-le presedinte şi nu sediul, deci, deţinem spaţiu şi nu sediu. În  documentele
suport,  ca  recuperare  a  autovehiculelor,  să  se  efectueze  de  la  sediul  A.D.P.D.U.  din  strada
Preciziei nr. 24, cu toate că A.D.P.D.U., nu are sediul acolo. Această informaţie, conform R.O.F.,
are  sediul  în  Locotenent  aviator  Caranda,  Caranda  Gheorghe  nr.  9.  În  ce  calitate  deţine
A.D.P.D.U.  acest  teren  şi  deasemenea,  vreau  să  menţionez  faptul  că  până  în  prezent,
autovehiculele ridicate în baza H.C.L. nr. 197/2017 erau depozitate în b-dul Timişoara, nr. 110,
teren pus la dispoziţia Poliţiei Locale de către A.D.P.D.U., teren pe care Poliţia Locală a făcut
investiţii  şi  vă  spun  ce  au  făcut,  conform  proiectului,  sistem  de  supraveghere  video  cu
proiectoare,  servicii  de internet, pază asigurată în ture de poliţişti  locali.   Întrebarea este, ne
puteţi spune ce se întâmplă în urma modificărilor propuse prin acest proiect de hotărâre  cu acel
teren, cu investiţiile aferente şi mai ales cu autovehiculele depozitate acolo? Și în ultima parte,
având în vedere prevederile art. 136 alin. ( 7 ) din Codul administrativ, cu privire la faptul că
nominalizarea  compartimentelor   de  resort  ce  ar  trebui  să  analizeze  documentele  şi  să
întocmească Rapoartele de specialitate, se face de către dvs. şi dl Secretar şi asta nu este valabil
pentru toate proiectele de hotarâre întocmite de către instituţiile subordonate primăriei?
Asta este pentru domnul primar,v-aș ruga să-mi răspundeți. Prima parte a fost către A.D.P.D.U.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  Sectorului   6:  A.D.P.D.U., să vă răspundă. Vă rog să
reformulati întrebarea.

 SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI
  Secretar General Sector 6



Dl Pană Traian, consilier local: Având în vedere prevederile art. 136 alin. (7) din Codul
administrativ, cu privire la faptul că nominalizarea compartimentelor de resort, ce ar trebui să
analizeze  documentele  și  să  întocmească  rapoartele  de  specialitate,  se  face  de  către  dvs.
împreună cu dl Secretar și asta este valabil pentru toate proiectele de hotărâre întocmite de către
instituțiile subordonate primăriei.

Vă rog sa ne spuneți cum ați decis sau care sunt competențele de specialitate ale acestor
compartimente, deoarece în R.O.F. nu apare că ar avea astfel de atribuții.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  Sectorului  6: Este foarte neclară întrebarea,  este extrem
de neclară întrebarea,  spuneți cu cuvintele dvs., nu înţeleg ce vreţi să spuneţi…

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  De  ce  unele  proiecte  merg  pe  logica
compartiment de specialitate din cadrul primăriei și altele merg pe logica compartimentelor de
specialitate din cadrul direcției de specialitate?  Exact ceea ce s-a întamplat acum două ședințe.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Deci, acum  știți  că  am  avut  dreptate,
d-na Surulescu, da? Acum două serii de ședință, păi cum…, păi stați puțin, acum colegul Pană
mă întreabă pe invers. Păi, puneți-vă de acord.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Colegul vă întrebă doar un singur lucru, de ce
odată așa și altădată așa, atât v-a întrebat.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Deci,  corect este ca aparatul primarului să
facă acest lucru și nu subordonata și am încheiat această discuție, există o adresă, în sfârșit, am
primit de la Prefectură, cum știm că este, deci s-a încheiat discuția. Acum mă întrebați de ce
acest proiect nu respectă aceste formulare, da? Pentru că secretariatul  tehnic este incompent.
Acum aflu despre acest lucru și nu îmi vine să cred. Odată ce am stabilit…

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, viceprimarul Sectorului 6: Raportul de specialitate
este semnat de Compartimentul Juridic și Contencios Administrativ.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul sectorului  6:  Atunci  îmi cer scuze,  înseamană că dvs.
sunteți… m-ați indus în eroare… Dacă era cum spuneați dvs., atunci spuneam că  secretariatul
este incompetent pentru că este foarte clar, după ce am discutat cu prefectul, care este tehnica de
elaborare a actelor normative. Dacă dvs. m-ați indus în eroare, vina vă aparține și îmi cer scuze
față de secretariatul tehnic.

Dl Tomescu, vă rog!
Dl Tomescu Constantin,consilier local: Dl primar, dl Pană se referea la toate proiectele

de până astăzi. Înțelegem că dvs. până la informarea prefectului, nu știați cum să faceți și de la
informarea prefectului, faceți cum trebuie, asta să înțeleg de la dvs..

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  Sectorului 6: Nu! Să înțelegeți că dvs. ați făcut ani de ani,
nu de ani de zile, din 2019, de când a intrat Codul administrativ în vigoare, ați făcut greșit,
secretariatul tehnic de pe vremea fostei administrații a făcut greșit. Să mai înțelegeți faptul că,
întâmplător, eu sunt cel care am atras atenția Prefectului asupra Codului  administrativ informal
și vă poate confirma și după aceea să înțelegeți că Prefectul, după ce a analizat faptul că noi,
acest aparat nou care a venit la Primaria Sectorului 6, a emis mai multe circulare, pentru că o
parte din primării mergeau pe rit vechi, cum mergea si Primaria Sectorului 6 și nu mai știu care
dintre primării, erau după rit nou, adică, după Codul administrativ nou. După ce noi am sesizat
Prefectura  informal  și  am  cerut  clarificări,  Prefectura  a  trimis  acele  circulare  și  le-am  dat
dreptate, deci asta trebuie să înțelegeți.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință: Vă mulțumesc! Dacă mai aveți alte discuții
legate de proiectul în discuție, vă rog! Vă rog, d-na Butacu!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Voiam să mă întorc la proiect și vreau
să-l întreb pe dl Primar, este adevarăt că terenul aparține d-lui Liviu Tudor, un dezvoltator care
dorește să construiască în zona Preciziei?



Dl  Ciprian Ciucu,  Primarul   sectorului  6: Nu știu,  nu  m-am interesat  să  văd cui
aparține terenul.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Păi,  n-ați  semnat  un  protocol  cu
proprietarul terenului?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  sectorului 6:  Mă lansez în foarte multe chestii, eu sunt
primar, acum nu mai țin minte efectiv, ceea ce ar trebui să vă bucure pe dumneavoastră, dacă ați
ține cu cetățenii  Sectorului  6,  este   că  am găsit  o soluție  pentru a putea operaționaliza acel
serviciu care nu presupune nimic din partea Primăriei Sectorului 6, nu este niciun fel de cost, da?
Să zicem mulțumesc, asta ar fi bine și asta fac și eu, Zicem mulțumesc acelui om care ne-a cedat
pe o perioadă de timp folosirea acestui teren, pentru că noi ca primărie nu aveam teren, am găsit
soluția și cu asta basta.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Fără niciun interes, pur și simplu așa
din spirit civic, sigur că da

Dl Tomescu Constantin,consilier local:   Evident, sigur că da, exact, din simplu spirit
civic, sunt oameni care se comport civic în țara asta.

Dl  Volintiru  Cătălin, președinte  de  sedință:  Bun,vă  mulțumesc.  Dl  Tomescu?  Dl
consilier Tomescu, aveați o întrebare, legată de acest proiect?

Dl Tomescu Constantin,consilier local:Voiam să-i mulțumesc D-lui Primar pentru că
totuși a recunoscut că timp de un an de zile aproape a mers pe o greșeală și aș vrea să-l rog să nu
mai transfere responsabilitatea către angajații proprii, pentru că într-un final, toate proiectele și
absolut toate hotărârile le semnați dumneavoastră, inclusiv Ordinea de Zi, inclusiv Rapoartele de
Înaintare către consiliu și așa mai departe, deci, nu mai duceți lucrurile către niște angajați care
săracii nu au cu ce să se apere.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  sectorului 6:Vreau să-i răspund D-lui Tomescu.
Dl  Tomescu  Constantin,consilier  local:Nu trebuie  să-mi  răspundeți,  eu  am făcut  o

afirmație.
Dl Ciprian Ciucu, Primarul  sectorului 6: D-le Tomescu, în primul rând din iulie 2019

până în octombrie 2020, aparatul sub Gabriel Mutu a prestat pe această greșeală, da?
Vin eu împreună cu o echipă și ne dăm seama după ceva timp, vă dați seama nici eu nu pot să
verific pe toate pentru că am de făcut planificare bugetară, am de făcut proiecte de investiții, am
de rezolvat sesizări, am de făcut o grămada de ….

Dl Tomescu Constantin,consilier local: Păi n-ați zis că aveți echipă?
Dl Ciprian Ciucu, Primarul  sectorului 6: Ba da, și echipa și-a dat seama la un moment

dat,  da,  măcar  acest  lucru  minimal  putea  să  facă  și  fosta  administrație  ,  să  pună  practicile
Consiliului Local al Sectorului 6, cu Codul Administrativ. Ok, nu a făcut-o timp de un an si 3
luni fosta  administatie și  am făcut-o noi după șase luni,  șapte luni,  că e  de acum două luni
chestiunea, da, și cu asta basta.Despre ce mai discutăm, vorbim ca să ne aflăm în treabă, că n-
avem ce face.

Dl Tomescu Constantin,consilier local:eu am spus că vă mulțumesc pentru că ați înțeles
cum stau lucrurile și că ați recunoscut că ați greșit dumneavoastră, 8 luni de zile, nouă luni că ați
persistat într-o greșeală.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  sectorului 6:Chiar nu mă așteptam ca secretariatul tehnic,
să nu fi stăpânit Codul Administrativ.

Dl Tomescu Constantin,consilier local:  Nu mai dați vina, D-l Primar pe  secretariatul
tehnic, că săracii nu au nicio vină, că nu ei semnează într-un final și responsabilitatea nu este a
lor.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință:  Bun, vă mulțumesc. Alte lămuriri,  alte
discuții legate de proiect. D-lul Eduard Simion. D-lul Pană, mă scuzați nu a luat cuvântul deloc,
dlul consilier. Vă rog!



Dl  Simion  Paul  Eduard,consilier  local:  Îmi  pare  rău  că  pleacă  Dl.Primar,  dar  noi
consilierii  P.S.D.  nu avem cum să mulțumim D-lui Primar și  conducerii  actuale  a  Primăriei
Sectorului 6, pentru faptul că dânsul a găsit un teren proprietate privată în Preciziei, acolo unde
duce mașinile cetațenilor Sectorului 6, oameni care nu au unde să parcheze pentru că nu există
locuri suficiente în toată România , nu numai în București, nu numai in Sectorul 6. Deci, sub
nicio formă, noi, nu avem cum să mulțumim faptul că Primăria Sectorului 6 ridică mașini de pe
domeniul public,  mașini acolo unde oamenii le parchează,  acolo unde pot, bineînțeles nu pe
spații verzi și așa mai departe, dar își parchează oamenii acolo unde pot până când vom ajunge
astfel încât să egalizăm locurile de parcare cu numărul de mașini. Muțumesc.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință: Bun, vă mulțumesc pentru intervenție. Mai
luăm încă un punct de vedere. D-lul Pană, vă rog.

Dl Pană Traian,consilier local: Da, multumesc, dle Presedinte. Aş dori să ştiu dacă mi
se poate răspunde la întrebările tehnice de către reprezentantul A.D.P.D.U.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul  sectorului  6: Formulaţi şi în scris, vă rog….
Dl Pană Traian,consilier local: Păi, da, dar noi proiectul îl votăm acum, nu în scris,

adică nu este vorba despre o cauză care n-o să creeze nişte efecte. Efectiv acum, dacă noi votam
acest proiect.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință:  D-na Butacu, vreți  să  avem o discuție
civilizată normală sau vreți să obtineți răspunsul?

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Vreau să am o discuție civilizată, dar
nu ne luați de proști, asta voiam să vă rog. Nu-mi spuneți mie, consilier local să formulez n scris
o interpelare pe proiect.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință: Cred că dumneavoastră aveți niște întrebări
legitime la care așteptați răspuns.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Vă rog, să-l chemați pe D-lul Director
al A.D.P.D.U. aici,  pentru că vreau să-mi răspundă acum.

Dl   Simion  Paul  Eduard,consilier  local:  D-lul  Președinte  avem  un  director  de  la
A.D.P.D.U. aici, cred că ne poate răspunde, D-lul Mihai Tudor.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință:  D-lul Simion E, urma să fac întrebarea
dacă avem pe cineva din executiv. Dl Pană, vă rog.

Dl Pană Traian,consilier local: Aş vrea să ştiu cine este din partea A.D.P.D.U. să-i…că
le am scrise întrebările, să-mi răspundă în concret, adică să citească că este greu să….., nu , asta
dacă este cineva in sală.

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință: Avem pe cineva din executiv, din partea
A.D.P.D.U? vă rog.

Bună ziua, Mihai Tudor este numele meu, director din cadrul A.D.P.D.U. Din păcate v-
am urmărit întrebările D-lui consilier local, nu dețin toate datele ca să vă pot răspunde la toate,
dacă vreți să mi le dați, le parcurg acum și rămâne să revenim în scris cu datele pe care nu le
cunosc.

Dl Pană Traian,consilier local: Cu permisiunea dlui preşedinte….Dumneavoastră aveţi
competenţe pentru a răspunde pentru această interpelare a mea?

Mihai  Tudor:  Direcția  de  administrare  a  locuinței  din  cadru  A.D.P.D.U.  nu  are
competențe

Dl Pană Traian,consilier local: Nu aveţi competenţe. Vă mulţumesc.
Dl Pană Traian,consilier local: Aţi înţeles întrebările mele, că nu are nicio legătură cu

teren, cu…., eu am spus date tehnice, am fost preşedinte de şedinţă atunci, cunosc proiectul şi am
pus 3 întrebări.



Dl Pană Traian,consilier local: dar, nu pot să primesc răspuns pe ceea ce votez acum…
Degeaba primesc, eu nu am nevoie de….
Dle preşedinte, ascultaţi-mă şi pe mine,  dacă eu nu primesc acum răspuns , eu am să votez
împotriva acestui proiect. Dacă aş fi primit…..

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință:  Ați avut posibilitatea să primiți răspuns,
proiectul  a  stat   perioada necesară în  transparență publică și  ați  avut  posibilitatea să  primiți
răspuns atât în comisii, in comisiile de specialitate. Aveți colegi din grupul dumneavostră care
participă la comisii .

Dl Pană Traian,consilier  local:  Conform R.O.F.,  am dreptul  să  interpelez  în  cadrul
ședinței?

Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință: Aveți dreptul,sigur că da.
Dl  Pană Traian,consilier  local:  Bun,  am interpelat? Bun,  poate  să  răspundă  cineva

acum?
Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință: Dacă poate să răspundă, e foarte bine, dar

văd că nu acceptați răspunsul.
Dl Pană Traian,consilier local: domnul a spus că nu are competenţe.
Dl Volintiru Cătălin, președinte de sedință:Perfect, atunci o să așteptați răspunsul în

scris.
Dl Pană Traian,consilier local: Ok,atunci  eu nu pot să votez un proiect care nu….ok,

vă mulţumesc.
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  conturilor  de  execuţie  pe  trimestrul  II  ,ale

Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, pe anul 2021.
....................................................................................................................................

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Câți bani au fost cheltuiți din bugetul inițial pe
investiții până în momentul de față? Suntem în luna a opta, în opt lunii de zile. Doar pe investiții,
repet.

...................................................................................................................................................

Dl Ciocărlan Bogdan , Directia Economică: Nu am o sumă exactă,dar o vă răspund în
scris.

Proiect de hotărâre privind contractarea unei finanțări rambursabile interne în valoare
de până la 347.368.748,57 lei, pentru refinanțarea împrumuturilor interne contractate de către
Sectorul 6 al Municipiului București.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Cu dl primar aș vrea să am o discuție
pe  acest  proiect.  Înțeleg  din  acest  proiect,  conform  referatului  de  specialitate,  că  doriți  să
restructurați

..........................................................................................................................................................

o parte din creditele existente, în ideea de a crește întâi capacitatea de contractare a unor noi
împrumuturi și ulterior pentru contractarea acestora. Constat din nou că este un alt lucru pe care
l-ați contestat în mod ipocrit în campanie, spunând, îmi aduc aminte de sintagma ,, împrumutu",
am ajuns la ,,împruciucu", dar cel mai important lucru este următorul: având în vedere că prin
această hotărâre sunteți împuternicit să negociați contractual de împrumut pentru refinanțare



Aș dori să precizați și bineînțeles, să se consemneze în procesul-verbal dacă acest contract se va
semna  doar  în  condițiile  în  care  totalul  cheltuielilor  aferente  noului  contract  și  mă  refer  la
dobânzi, comisioane și alte costuri, nu vor fi mai mari decât cele precedente, pentru că în trecut
exact așa  s-a întâmplat, s-au refinanțat împrumuturi doar cu costurile foarte mici, adică, având
costurile cele mai mici.

Dl  Volintiru  Cătălin,  președinte  de  ședință: D-le  primar,  aveți  un  răspuns  pentru
d-na Butacu?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Direcția Economică a muncit foarte mult în
acest an și a găsit această opțiune de a crea un spațiu bugetar primăriei pentru proiectele de
investiții pe care le avem, la o dobândă foarte, foarte mică. Deci, mult mai mică decât este în
general pe piață și evident este eficient din punct de vedere economic și foarte, foarte avantajos,
mai avantajos decât cele semnate anterior. Aveți toate detaliile în proiect. Da, deci,  răspunsul
este foarte, foarte simplu, da.
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